

PROJECT TITLE: IDENTIFICATION OF WORK UNITS

OBJECTIVE	ACTIVITY	COMPLETED IN		COMMENTS
		MARCH 1979	JULY 1979	
To proceed with the identification of those bureaux in which French is as much a language of work as is English.	1. A statistical study of the distribution of Francophones and Anglophones by bureau and by division has been carried out.	100%		Overall, the bureaux are officially bilingual to the extent of 73%.
	2. A statistical study of the bilingual capacity of bureaux and divisions has also been carried out.	100%		In designing an ideal pattern of distribution of Francophones in the Department, we must avoid creating ghettos, either Francophone or Anglophone, and to avoid isolating Francophones in divisions which are 90% Anglophone.
	3. The Department's staff is about 30% Francophone. Analysis of the staffing of the 18 bureaux and divisions reveals that 11 of them are staffed with Francophone personnel in the same proportion as the total staff.			100%

Accomplished	Exceeded	New
100%		

TITRE DU PROJET: RECENSEMENT DES MILIEUX DE TRAVAIL

OBJECTIF	ACTIVITÉ	MARS 1979	JUILLET 1979	REMARQUES
		TERMINÉE À		
Procéder au recensement des bureaux où l'utilisation du français comme langue de travail est aussi courante que l'anglais.	1. Une étude statistique de la répartition des francophones et anglophones par bureaux et directions a été effectuée.	100%		Dans l'ensemble, les bureaux sont officiellement bilingues à 73%. (voir tableau VII)
	2. Une étude statistique de la capacité bilingue des bureaux et des directions a également été effectuée.	100%		
	3. Le Ministère dispose d'un effectif francophone atteignant environ 30%. L'analyse de la dotation en personnel des 18 bureaux et directions révèle que 11 d'entre eux sont effectivement pourvus de personnel francophone selon la proportion linguistique de l'effectif total.			100%

Respecté	Dépassé	Nouveau
100%		